
Актуальні питання
У рамках об’їзду чернігівської ділянки залізниці, до Славутича із 

робочим візитом завітав виконавчий директор регіонального філіа
лу «Південно-Західназалізниця» АТ «Укрзалізниця» Артем Міранович. 
Під час візиту було здійснено обхід усіх локацій залізничного вокза
лу. У цьому році заплановано виконання робіт з ремонту частини фа
саду, на наступний рік у планах ремонт іншої частини фасаду, під
земного переходу, капітальний ремонт освітлення із встановленням 
антивандальних світильників, ремонт зали очікування, убиралень, 
обговорено питання щодо пристосування залізничної станції під по
треби маломобільних груп населення.

Прокоментував результати візиту перший заступник міського го
лови Віктор Шевченко: «Ми бачимо, що технічний стан вокзалу не
задовільний. Керівництво Укрзалізниці в черговий раз запевнило, 
що роботи будуть виконані. Комунікація з керівництвом залізниці у 
нас триває з 2019 року. Ми вже змушені були звернутись і до  народ
ного депутата Ольги Василевської-Смаглюк за сприянням у  вирі
шенні цього питання».


